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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #8
Tisdag 19 november, 18:31
å E-huset

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Ordförande Wilma Selander öppnar mötet 19:07.

1.2 Val av mötesordförande

Elinor Fligman och Nella Siitonen nominerar i samklang Wilma Selander till
mötesordförande. Wilma godtar nomineringen.

Mötet väljer Wilma Selander till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Nella är het på gröten och nominerar Filip Stenlund till mötessekreterare
innan Wilma öppnat upp för nomineringar. Wilma öppnar upp för nomine-
ringar och nominerar Filip till mötessekreterare. Filip godtar nomineringen.

Mötet väljer Filip Stenlund till mötessekreterare.

1.4 Närvaro

Wilma Selander
Elinor Fligman
Douglas Andersson
Filip Stenlund
Nella Siitonen
Ester Schönborg
Hannah Storch
Isabella Stillström
Armin Shafiei
Fredrik Carlberg

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot med JML1-ansvar
Ledamot
Appendix
Revisor
Revisor

1Jämlikhet, Mångfald och Lika behandling

Justeras:

Isabella Stillström

1 Justeras:

Ester Schönborg
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1.5 Försenad ankomst

Fredrik Carlberg och Armin Shafiei har ännu ej anlänt till mötet.2

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.7 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet.

1.8 Val av justeringspersoner och justeringsdatum

Wilma nominerar Isabella Stillström till justeringsperson, som godtar no-
mineringen. Nella nominerar Elinor som inte godtar nomineringen, varpå
Wilma nominerar Ester Schönborg, som godtar nomineringen.
Mötet väljer Isabella Stillström och Ester Schönborg till justeringspersoner.

Filip föreslår att välja justeringsdatum till den 3 december.

Mötet väljer den 3 december till justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

Fredrik och Armin anländer till mötet 19:11 efter införskaffande av kebab.

Filip går igenom föregående protokoll i stimmet av mötesdeltagarnas skit-
snackande. Det som behandlades under föregående möte var bland annat
propositionen angående MedTech Evening-ansvariga och alumnigasquen.

3 Uppdateringar och månadsrapporter

Mötet ska gå laget runt och berätta vad man haft för sig.

Filip inleder och berättar att han har mycket med plugget just nu och att
han sedan sist skrivit protokoll. Han har även varit på Eckerölinjen med sty-
relserna och en massa pensionärer. Dessutom fick han uppleva röjet från ett
gäng fyllegubbar på bussen till och från färjan.

Elinor och Nella bryter ut i en skrattattack3 efter återupplevandet av en
illaluktande bilrap tidigare under dagen. När skrattattacken avtagit frågar
Wilma Nella ”Hur mår du annars?”. Nella vet inte vad hon har gjort men

2Ajabaja
3För att uppleva denna stund se: https://www.youtube.com/watch?v=zTR-T44l7ZE
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Isabella Stillström

2 Justeras:

Ester Schönborg
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hon mår helt satans bra. Hon kommer på att hon haft middag med Kemi4

och varit hemma i Finland. Dessutom hade hon middag med Flyg och det
var väl det. Kanske har hon även lagt upp någon skit på Instagram. Hon har
även gått på SRKs5 workshop. ”Nåjo tack för mig.”, avslutar Nella.

Elinor mår bra och har också haft middag med Kemi. Hon har även varit på
Idol i Philadelphiakyrkan, som tydligen inte längre är en kyrka. Vidare har
hon spelat bowling och varit på pub och idag var hon också på Eckerölinjen
och åt julbord. Väl på färjan startade dagen starkt med billiga drinkar i
baren.

Det är bra med Isabella och hon har gjort lite samma som övriga. Hon har
även genomfört och klarat STAD-utbildningen och hållit i helgen för TF6.
Wilma frågar lite retsamt hur hon mådde dagen efter sittningen med TF
och Isabella svarar att hon mådde skit, vilket Wilma påpekar att hon redan
visste. Isabella berättar att hon mår bra men att det har varit jobbiga dagar
i Flemingsberg. Nella undrar hur hennes KSar7 har gått. Isabella meddelar
att hennes El-KS, ”den gick.”.

Armin mår bra och meddelar att han precis käkade en god kebab. Det bör-
jar närma sig SM nästa vecka så han och Fredrik ska kolla bokföring. Armin
tyckte det var roligt att leda en grupp på TF-stadsvandringen och berättar
att han fick en kazoo efter att ha tagit x antal shots med finnarna. Wilma
undrar hur det går med NLG8, och Armin svarar att det går bra. Nella und-
rar hur många företag som är klara och Wilma säger att hon skrivit på fyra
kontrakt än så länge men enligt Armin är det fler på gång. I övrigt meddelar
Armin att allt rullar på.

Fredrik säger att det är så där då han inte haft en så bra dag men att det
är okej. Han har inte gjort så mycket revisorrelaterat men tycker även han
att stadsvandringen med TF var mycket rolig. ”Roligt att dricka lite kir och
köra lite stationer”, säger Fredrik.

Douglas Andersson deltar på mötet via Zoom och berättar att han mår bra.
Han sitter just nu i Funq och bokför föregående år med Cay Lindberg. ”Jag
mår bra också”, upprepar han.

4Kongliga Kemisektionen
5StyrdokumenRevideringsKommitténs
6Teknologföreningen
7Kontrollskrivningar
8Näringslivsgruppen
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Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 2024-11-19

Hannah Storch deltar även hon via zoom9 och säger att det är bra och att
hon precis har tränat. ”Vad?” frågar Wilma och Hannah meddelar att hon
tränat thaiboxning. Hon berättar vidare att hon skrev samma KS som Isa-
bella och att giltighetstiden för den legitimation hon haft med sig hade gått
ut. Detta upptäcktes aldrig i dörren vilket gjorde att hon fick börja skriva
sin KS men vid avpricknings-ronden ryckte tentavakten hennes KS. Hannah
hade ingen tanke på att acceptera detta och börjar argumentera med tenta-
vakten varpå tentavakten till slut tvingas kalla på examinatorn. Hannah får
sitta och vänta utanför salen men examinatorn kommer aldrig. Hon får då
gå in i salen igen och skriva klart sin KS.10 Isabella som satt i samma sal
berättar att hon blev imponerad av Hannahs bestämdhet. Wilma undrar hur
den gick och det är lite oklart, berättar Hannah. Hannah avslutar med att
hon också har gjort det som alla andra i styrelsen har gjort.

Ester deltar som Hannah och Douglas även hon via Zoom då hon fortfaran-
de är sjuk. Hon meddelar att det är helt okej med henne och att hon är på
bättringsvägen. Hon har också varit med under helgen med TF och styrelse-
middagarna, som hon alla tycker har varit roligt.

Wilma berättar att hon fortfarande är lite sliten från helgen och förra veckan.
Hon säger att det är lite mycket nu men att det är roligt att styrelsen har
mycket att göra. Sedan senast har hon varit på OR11 och diskuterat sektions-
lokalflytt. Styrelsen har diskuterat de förslag som lagts fram och tycker att
det bästa är att IN12 och TBas13 flyttar in i den nya sektionslokal som KTH
erbjudit. Den nya sektionslokalen ligger ovanpå Konsulatet. Nästa OR hålls
den 26 november och då ska sektionslokalflytten behandlas. Wilma berättar
att hon hade det jättekul på Eckerölinjen och att det var så tokigt för alla
var så trötta. Hon tycker att det ska bli kul med pyjamasparty imorgon på
middagen med W14. Armin berättar att han aldrig sover i pyjamas, vilket
startar en lång diskussion kring om att sova i pyjamas är najs eller ej.

Elinor ska gå igenom de månadsuppdateringar som skickats in av nämnderna.

INA har haft en lugn oktobermånad. De har sålt ovvar och skulle haft en

9

10Seger
11Ordföranderåd
12Sektionen för Informationsteknik och Nanoteknik
13Sektionen för Tekniskt Basår
14Sektionen för Energi och Miljö
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pub men som inte blev av. De planerar nu fler event för att öka kontakten
mellan internationella och vanliga studenter. Under novembermånad ska de
gå på naturhistoriska, sjunga karaoke på Lappis15 och gå på pub.

Webmaster har inte gjort så mycket under oktobermånad men på PNS-mötet
påpekades det att översättningen av sidan var dålig. Rubrikerna har nu över-
satts men vissa brödtexter är inte översatta, vilket kommer göras under kom-
mande månad.

JML har inte haft några särskilda event under oktober men i november ska
de ha en lunchföreläsning om ansvarsfull alkoholkonsumtion med Alkohol-
hjälpen.

Studienämnden har haft ett URxJML-råd16 som mest handlade om JML-
frågor. De har även gjort ett dokument med riktlinjer för studiebevakning
på masternivå. De har även försökt hitta datum för länkmöten och hållit i
en pluggfika. Under november ska de ha helis- och halvismöte17 och hitta
masterrepresentanter för alla masterprogram. De ska även kanske planera in
en teambuilding med ESN.18

4 Diskussions- och beslutspunkter

4.1 Motioner

Styrelsen har fått in två motioner som ska diskuteras.

4.2 Proposition

Styrelsen ska diskutera och slutföra sin proposition angående att göra MTE-
ansvariga till en förtroendevald post.

4.3 Alumnigasque

Alumnigasquen närmar sig med stormsteg och Wilma berättar att styrelsen
har tappat några alumner till förmån för ett julbord med kollegor. Styrelsen
har gjort arbetsgrupper för gasquen men Wilma tycker det vore kul om
styrelsen planerar den övergripande idén för gasquen tillsammans. Detta ska
nu göras.

4.4 Drinkkväll + Funq-planering

Wilma förklarar att punkten heter som den gör för att teambuilding låter
lite torrt. Styrelsen har tidigare diskuterat att en drinkkväll skulle vara roligt

15Lappkärrsberget
16Utbildningsråd x JML-råd
17Fråga inte undertecknad vad som menas.
18Konglig Elektrosektionens Studienämnd

Justeras:

Isabella Stillström

5 Justeras:

Ester Schönborg
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att ha och att man då även kan börja planera Funq. Wilma tänker att denna
ska genomföras i början av december och styrelsen letar efter möjliga datum.
Filip undrar om det ska vara en tävling och det kan det vara säger Wilma.

5 Övriga frågor

Wilma har två övriga frågor, men vissa mötesdeltagare lyssnar inte på ord-
förande. När tjattret tystnat berättar Wilma att styrelsen är inbjudna till
MF:s19 Luciabal den 13 december och vill veta vilka som är intresserade.
Många i styrelsen är intresserade men det är lite oklart gällande hur många
platser styrelsen har fått till denna och vad det kostar. Styrelsen är även in-
bjuden till en styrelsegasque den 4 december och har fått 5 platser till denna.
Många i styrelsen när taggade att gå på denna och styrelsen diskuterar vilka
som ska få en plats.

6 Nästkommande möte

Nästkommande möte bestäms i chatten.

7 Mötets högtidliga avslutning

Ordförande Wilma Selander avslutar mötet 21:27.

Vid protokollet Justeras

Filip Stenlund
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Wilma Selander
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

19Medicinska föreningens
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